
 

Zápis č. 3/2011 (65) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 11. 4. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich, Ing. D. Malaník, Bc. P. Sousedík, Bc. P. Peroutka (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:   

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 
RNDr. Jan Ostravský, CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Ing. Tomáš Sysala, 
Ph.D., Bc. Eva Navrátilová, Monika Eliášová Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010.  

4. Informace o přípravě návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2011.  

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro akademický 
rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Informační technologie v administrativní praxi.  

6. Pojednání návrhu dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

7. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2011/2012.  

8. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011.  

9. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 

zasedání. Dr. Bronislav Chramcov upozornil na změnu formulace bodu jednání č. 4. 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB, které proběhlo dne 15. 3. 
2011: 

 Prof. Sáha upozornil na přísný přístup Akreditační komise k hodnocení studijních 
programů i v dalších obdobích, bude aplikován pro všechny studijní programy všech 
fakult. Postup podávání žádostí o akreditace bude stanoven směrnicí rektora. 

 AS UTB schválil návrh rektora UTB na jmenování členů Vědecké rady UTB s výjimkou 

návrhu na členství doc. Ing. Josefa Průši, CSc.  
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 AS UTB schválil návrh Rozpočtu UTB pro rok 2011.  

 AS UTB projednával návrh „II. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. Důležité 
projednávané body se týkaly účasti na přednáškách a formy archivace studijních 
výsledků. Účast na přednáškách je doporučená. Údaje o všech studijních výsledcích jsou 
povinně evidovány současně na dvou místech: v IS STAG a zkouškovém katalogu, který 
je archivován na příslušném ústavu. Výkaz o studiu může být veden ve formě listinného 
tiskopisu (dále jen „index“) nebo výpisu z IS STAG úředně potvrzeného studijním 
oddělením fakulty nebo UTB. Forma výkazu o studiu je stanovena ve vnitřní normě 
fakulty nebo UTB. Změn v dokumentu je více a budou dále projednávány na příštím 
zasedání AS UTB. V návaznosti na „II. Změnu Studijního a zkušebního řádu UTB“ 
bude předložen i návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB. 

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o tom, že do VR UTB byl místo prof. Průši navržen prof. Ing. Roman Prokop, 

CSc. Hlasování o tomto návrhu proběhne na příštím zasedání AS UTB. Dále informoval o 
připravované kontrole DSP z akreditační komise MŠMT. Zástupci akreditační komise přijedou 
na inspekci koncem dubna 2011.  

Děkan FAI informoval o posunu v projektu CEBIA-Tech. Až na výjimky jsou vyřešeny 
personální záležitosti. 

Prod. Adámek upozornil na připravovanou soutěž Freescale, která proběhne dne 15. 4. 2011. Dále 
informoval o tom, že v průběhu týdne budou přiděleny SPP na projekty IGA.  

 

ad 3) Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010. 

Návrh Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010 byl projednáván na zasedání EK FAI dne 
31. 3. 2011. Zápis z tohoto zasedání byl zaslán členům AS FAI. Byla upravena drobná formální 
chyba a byly okomentovány přiložené tabulky a tabulky vytištěné ze SAPu. Další připomínky 
z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  65/1 
AS FAI schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2010. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 65/1 
AS FAI jednomyslně schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2010. 

 
ad 4) Informace o přípravě návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2011.  

Návrh Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 2011 byl 
projednáván na zasedání vedení FAI a kolegia děkana. Je třeba dopracovat ještě některé 
drobnosti, proto bude návrh předložen na příštím zasedání AS FAI. Tajemnice pouze 
informovala o příjmové složce rozpočtu a plánované výši prostředků určených k rozdělení na 
ústavy. 
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ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacího řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 

studijní obor Informační technologie v administrativní praxi. 

Akreditace tohoto studijního programu proběhla v nedávné době. Návrh směrnice k veřejně 
vyhlášenému přijímacího řízení pro akademický rok 2011/2012 pro bakalářský studijní program 
Inženýrská informatika, studijní obor Informační technologie v administrativní praxi byl 
rozeslán členům AS FAI v elektronické podobě. Přijímací zkoušky z obecných studijních 
předpokladů a základů informatiky proběhnou v měsíci srpnu. Vzhledem k tomu, že prozatím 
nejsou známy počty studentů přijímaných do prvních ročníků studia, není znám ani počet 
studentů plánovaných k přijetí do tohoto oboru. Obor bude otevřen při přijetí 30 a více 
studentů. Písemný test k přijímacím zkouškám přichystá UIUI. Návrh směrnice bude 
projednáván na zasedání LK AS FAI dne 13. 4. 2011 ve 12.00 hod. Proběhla diskuse k počtu 
přijímaných studentů. Je nutné dořešit bod 1.12 týkající se konzultací k přijímacím testům. 

 
ad 6) Pojednání návrhu dodatku ke Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2011/2012 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 

informatika.   

Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2011/2012 pro 
navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika byla schválena na konci roku 

2010. Prod. Sysala okomentoval důvody vedoucí k nutnosti vytvoření dodatku této směrnice. 
Bude přidán bod 3.6 vysvětlující pojem „studijní průměr“. Návrh dodatku bude taktéž 
projednán na zasedání LK AS FAI. 

 
ad 7) Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 

2011/2012.  

Prod. Ostravský krátce seznámil s předkládaným materiálem. Vychází z Časového plánu výuky 
UTB. Proběhla diskuse k promocím FAI v roce 2012. Termín promocí bude ještě upřesněn. 
Materiál bude předložen ke schválení na příštím zasedání AS FAI. 

 

ad 8) Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011. 

Zpráva byla předložena na minulém zasedání AS FAI. Byla dopracována kapitola o 
hospodaření s finančními prostředky AS FAI a byl přiložen výpis hospodaření ze SAPu. Došlo 
k opravě drobných formálních chyb.  

Návrh usnesení AS FAI  65/2 
AS FAI schválil Zprávu o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 65/2 
AS FAI jednomyslně schválil Zprávu o činnosti AS FAI za období 15. 3. 2010 – 24. 2. 2011. 
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ad 9) Různé. 

 Doc. Sysel  vznesl dotaz týkající se stanovení přednášejících a garantů na novém studijním 
programu Inženýrská informatika, studijní obor Informační technologie v 
administrativní praxi. Záležitost přednášejících a dalších akademických pracovníků 
podílejících se na přípravě tohoto oboru bude řešena na KD a bude předložena na 
příštím zasedání AS FAI. 

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 18. 4. 2011 na 13.00 hod 

v zasedací místnosti 51/606. 

 

 

Ve Zlíně dne 13. 4. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 


